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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesz a kormány az emberölések számának 
drasztikus növekedése ellen?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

A Belügyminisztérium kimutatása szerint 2009 és 2019 között egyenletesen és meredeken csökkent 
a Magyarországon elkövetett emberölések száma. Igaz, az Eurostat módszertani okokból mintegy 
50%-kal több gyilkosságot tart nyilván, mint a magyar hatóságok, ám a trend az európai adatok 
szerint is hasonló.

2020 első öt hónapjában azonban ez az örvendetes folyamat megtörni látszik. Az emberölések 
átlagos havi száma a tavalyi, valamivel több mint 6-ról 11 fölé emelkedett. Ez a szám legutóbb 
2014-ben volt ilyen magas. Különösen aggasztó, hogy az eseteknek legalább a fele családon, 
háztartáson belül fordult elő.

Kérdezem ezért miniszter asszonyt:

Mit kíván tenni a kormány az emberéletet követelő erőszak újbóli elharapózása ellen? 

Továbbra is úgy gondolják-e, hogy Magyarország minden, a nemzetközi tapasztalatok szerint 
hatékony és célravezető intézkedést megtett a családon, párkapcsolaton belüli erőszak ellen? 

Ha igen, minek tulajdonítható a statisztika aggasztó alakulása? 

Csakugyan megér-e évente akár tucatnyinál is több emberéletet az, hogy a kormány ideológiai 
hadviselést folytat az Isztambuli Egyezmény ratifikálása, és ezzel a családon belüli erőszak elleni, 
az Egyezményben foglalt intézkedések törvénybe iktatása ellen? 

Várom megtisztelő válaszát.



Budapest, 2020. augusztus 4. 

Tisztelettel:

Sebián-Petrovszki László 

Demokratikus Koalíció
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